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jaar meegedraaid als raadslid. Dat was tot het einde van de 
raadsperiode tot maart 2022. Doordat partijgenoot Kristel 
Rutgers naar de Provinciale Staten is gegaan, zit ik nu weer 
in de raad. 

Geboren en getogen in Noordwolde
Ik ben getrouwd en we hebben twee uitwonende zoons. In 
het dagelijks leven ben ik accountmanager bij Chubb Fire 
& Security B.V. Ik heb een paar jaar in Den Haag gewoond, 
maar ben een échte Grunneger. Wonen in Den Haag of hier, 
dat is een wereld van verschil. Eenmaal terug waardeer je 
de rust en ruimte hier heel erg. Je kijkt dan met andere ogen 
weer naar je eigen gemeente. 

En daarom zit ik in de politiek…
Je kunt thuis op de bank gaan zitten en zeggen waar je het 
allemaal niet mee eens bent. Thuis wat zitten te mopperen, 
zeg maar. Of je stapt de politiek in. Dan kun je met 
medestanders bepaalde idealen proberen te verwezenlijken 
of op te lossen. Als je de wereld wilt verbeteren, begin 
dan bij jezelf. Ik hoor veel van de mensen om me heen. 
Daar zitten  dan ook onderwerpen bij die ik naar voren wil 
brengen. Dat spreekt me aan. Dat kan als je politiek actief 
bent.

Idealen
Thema’s als duurzaamheid en energieopwekking 
hebben mijn interesse. Ook voor de Omgevingswet heb 
ik belangstelling. En vanuit mijn vakgebied heb ik ook 
wel wat met wet- en regelgeving op het gebied van 
intergrale veiligheid. Denk hierbij aan brandpreventie, 
inbraakpreventie, camera toezicht, etc. Allemaal zaken 
die betrekking hebben op onze inwoners. Het is de wat 
hardere kant van de portefeuilles. Maar ik sta ook open voor 
signalen uit de samenleving die met bijvoorbeeld zorg te 
maken hebben. 

Politiek kost tijd
Alleen al het leeswerk, daar zeg je ‘U’ tegen. Maar ook wil ik 
als raadslid graag mijn gezicht laten zien op bijeenkomsten 
in onze gemeente. Er blijft daardoor weinig tijd over voor 
andere hobby’s en activiteiten. Al met al ben ik vele uren per 
week voor de gemeenschap in touw. Er zitten gelukkig ook 
rustige weken tussen. En in de zomerperiode is het een stuk 
rustiger. 

Voor onze inwoners
Ik vind het belangrijk dat ik - hoe klein ook - mijn invloed 
kan uitoefenen om belangrijke zaken voor elkaar te boksen 
voor onze inwoners. Voor de inwoners is het gedwongen 
winkelnering bij hun gemeente. Als het je niet bevalt kun je 
niet naar de concurrent. Die keuze heb je niet. Zeker sinds 
de gemeente wat groter is, moet er voldoende aandacht 
voor zijn dat een gemeente er is voor haar inwoners.

Ruimte
De ruimte hier vind ik iets om te koesteren. Heerlijk hoe je 
hier op de dijk het Wad over kunt kijken. Ik geniet van de 
rust die er op heel veel plekken is. Vaak weten we zelf niet 
eens hoe mooi onze omgeving is. Je kunt hier tien minuten 
van je huis zijn en dan gaat er al een wereld voor je open. 

Goedendag, mijn naam is Jakob de Vries en ik zit sinds het 
voorjaar van 2023 in de gemeenteraad voor het CDA. Dat 
is dus nog maar kort. Maar nieuw in de politiek ben ik zeker 
niet. Hoe dat zit lees je hieronder. 

Ik had al ervaring als raadslid
Al vanaf het midden van de jaren ‘90 ben ik lid van het 
CDA. Van 2002 tot 2010 was ik raadslid van de voormalige 
gemeente Bedum. Op een bepaald moment, met 
opgroeiende kinderen, vroeg het gezin wat meer aandacht. 
Toen heb ik op de achtergrond meegedraaid. In 2014 werd 
ik weer fractieassistent. In het laatste jaar tot de opheffing 
van de gemeente Bedum was ik nog weer even raadslid.

Interne verschuivingen
Vervolgens stond ik ook op de lijst voor de gemeente Het 
Hogeland. In eerste instantie viel ik buiten de boot maar 
na vertrek van Peter Ritzema heb ik vervolgens nog circa 2 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Als inwoner heb je
geen keus’


